
Poďakovanie neurologická ambulancia doktor Bakala 

  
Touto cestou by som sa chcela veľmi poďakovať pánovi doktorovi a sestričke za to čo robia 
pre nás pacientov a skvelé odvedenú prácu aj napriek aktuálnej situácii s covid-19 za 
strážených podmienok sú stále ochotný a ohľaduplný k pacientom a vychádzajú v ústrety, 
vždy všetko ochotne vysvetlia, poradia a to najhlavnejšie, pomôžu pacientom. Pracujú nad 
rámec svojích síl no nedajú nám to pocítiť, vždy sú dobré naladení a dodávajú nám potrebnú 
silu a po ľudskej stránke, nie len ako skvelý lekár. Zo sestričku sú vždy zohratí pár presne 
vedia kto čo kedy potrebuje či už pomôcť pri obliekaní či už na lôžko... pre niekoho banalita 
pre mňa boj. Nikdy som sa nestretla z neochotou alebo aroganciou na ambulancii u pána 
doktora Bakalu a jeho sestričky moc vám zo srdca ďakujem za tak skvelého lekára.  
Vďačná pacientka z Púchova 
 


